
Styrelsemöte 19 oktober 

 

Närvarande : Pär , Catrin, Niklas, Annica och Maria 

1. Genomgång av tidigare protokoll 

2. Annica ändrar beställningen av skylt till parkeringen. 

Dessutom beslutas om att nya streck ska målas på 

samtliga parkeringsrutor till våren. 

3. Pär kontaktar Mibab om lekplatsen 

4. 14 september fick styrelsen en uppdatering från 

elbilsgruppen genom Micke Salomonsson om vad som 

händer. Det finns en offert från Easy Charge. Dessutom 

ska de ta in ytterligare en offert på en annan lösning. 

Styrelsen inväntar detta och har kontaktat vår bank som 

meddelar att vi kan låna pengar till detta. Även bidrag 

kommer att sökas. Vi beslutar att den tidigare 

informationen som skulle delas ut till hushållen, 

angående egen laddning i garage, inte delas ut nu, ev 

senare. 

5. Städdagen blir 23 oktober. En önskan inför kommande 

städdagar är att vi bara använder ett sopkärl av varje 

sort, från soptömning till städdag. Detta för att förenkla 

städningen. Annica bokar släp och Pär köper sopsäckar. 

6. Nästa styrelsemöte blir 12 januari kl.18.00 

 

Vid protokollet 

Maria 


